2018主日崇拜事奉輪值同工

	
	本週主日 This Sunday

11/04/2018
	下週主日 Next Sunday

11/11/2018

	中文主席

English Presider
	張 毅
	蔣洪平

	中文講員 

English Speaker
	程保治牧師
 Rev. Jeff Cheng
	程保治牧師
 Rev. Joshua Olds

	翻譯 Interpreter
	潘志勤
	陆妍依函

	中文司琴  Pianist
	Grace Hsu
	羅鳳玲

	中文招待 

Ushers
	劉賢賜, 刘 兵
李允誠, Richard
	熊就勝, 王國歡
姚藝婷, 鄭靖于

	音響/ 投影
Audio Engineer/PPT     
	姜 華/姚藝婷
	鲁 锋/樊 蓉

	托兒 Nursery
	陆妍依函/于 燕, 王琇玲
	羅美珍/張葉蕾, 楊曉靜

	圖書館 Library
	劉偉衡
	武淑菊

	分菜同工

Lunch Serving
	徐慧君, 黃佳瀅
史昀欣，陈雅冰
	刘杰铭, 林晋红
鄭靖于，施明潔

	清潔同工 Cleaning
	姜  華, 李  明
	王國歡, 方  向

	保安Security Officer
	潘志勤(S)/ Josh (F)
	姜 華(S)/ 李允誠(F)

	週二Tuesday 
	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship

	週五 Fri. Night
	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study


每月常費預算







宣道預算

Monthly Budget for General: $14,000.00
         
Mission: $2,500.00

	Contributions

奉獻
	Last Sunday

上週
	Month-to-date

本月已收
	Sep. Income

收入
	A Sep. Expenses

支出

	常費General
	   $4，494.00
	$15，493.00
	 $14,269.00
	$14,104.80

	建堂Building 
	$0.00
	      40.00
	    $100.00
	$19,944.29

	宣道Missions
	$470.00 
	   $1,680.00
	  $1,260.00
	$4,796.19

	其他Special
	$0.00
	$0.00
	    $0.00
	$0.00


每月背诵经文    Monthly Memorize Verses –November2018:
你们得救是本乎恩，也因着信 – 这并不是出于自己，乃是　神所赐的；也不是出于行为，免得有人自夸。（以弗所书2：8-9）

他便救了我们，并不是因我们自己所行的义，乃是照他的怜悯，借着重生的洗和圣灵的更新。（提多书3：5）

	牧師Pastor
程保治 Jeff Cheng

Tel: (918) 970-0053

jeffpcheng@gmail.com
	長老Elder

張文迪 Wen-Dyi Chang

Tel: (918) 252-4886

wendyiandlouise@gmail.com
	Associate English Pastor

Rev. Joshua Olds

Tel: (214) 597-8573

josh@josholds.com
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 滔沙華人基督教會
Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

作主門徒‧渴慕主的话
  Be a Disciple‧ Longing for God’s Word
聯合主日崇拜程序

 COMBINED ORDER OF WORSHIP
十一月四日November 04, 2018                      10:45AM - 12:15PM主席 Presider: 張 毅                   司琴 Pianist：Grace Hsu               
                   講員Speaker：程保治牧師
默禱 Silent Prayer 625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All                                                             
宣召Convocation                詩 Psalm 127:1-2                       主席 Presider                                                                                                           
頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord’s Prayer眾立 All

讚美詩Praise Hymns   72 萬代之神God of Our Fathers     眾坐Congregation
                191 齊來頌讚耶穌聖名All Hail the Power of Jesus' Name
祈禱Invocation                                            主席Presider
讚美詩Praise Hymns      328 主活着 He Lives           眾坐Congregation
讀經 Scripture Reading       弗Eph. 6:1-4            眾坐 Congregation
證道                         親子關係                  程保治牧師
Sermon             Parent-child Relationship      Rev. Jeff Cheng
奉獻Offering   615 都來感謝恩主 Now Thank We All Our God主席 Presider
                     劉賢賜, 刘 兵, 李允誠, Richard
聖餐 Holy Communion  291今來就主 I Hear Thy Welcome Voice  程保治牧師
                司事：李允誠，Josh Olds，宋保軍，張文迪，王國歡
歡迎，報告          Welcome, Greeting & Announcements       主席 Presider
讚美    荣耀歸於真神Glory to God in the Highest     眾立Congregation              

祝禱Benediction                             程保治牧師Rev. Jeff Cheng
阿們頌 Amen Praise                                         眾立 Congregation     

默禱 Silent Prayer                                          眾坐 Congregation殿前代禱Altar Prayer Request                         眾坐 Congregation
 報告事項：
1. 歡迎新朋友參加主日崇拜。請大家留步到舊堂共享午餐。
2.下主日 (11/11) 是英文崇拜將在早上九點十五分；中文崇拜十點四十五分
  聚會。請預備心參加。
3.今天下午一點半有十月份執事會，請執事們準時出席，也請大家為教會事
  工代禱。
  4.常青团契聚会将于11月10日（周六）10:00am-12:00pm举行。
  5.英语弟兄早餐會将于11月17日（周六）8:00am-10:00am 在 Gigi’s Kitchen
    举行。聯繫人：Tony Tan 或 Chris Chow
6.本月11/23（週五晚上6點）是教會一年一度的感恩聚餐分享見證會。請大
  家預留時間並且邀請親朋好友一起來分享神在我們生命中的恩典。讓我們將
  神的愛透過我們這個屬靈的家分享出去給我們的朋友圈。
7.教會的孩子遊樂場，已經使用多年，需要升級到一個更耐久的設備。整個工
  程耗資$14,000,若你有感動奉獻，可以在支票上註明建築基金。謝謝。
8.今年教會的聖誕慶祝晚會將在12月15日（週六晚）舉行。我們有請個小組，
  團契，兒童組及弟兄姐妹們一起來投入這個事工準備節目。請你們把所要呈
  現的節目內容在11月底前通知張毅弟兄。我們也請大家邀請親朋好友一起
  來慶祝主耶穌為世人所預備的救恩。
 9.2018美南華人差傳大會將於12月26日到29日在休士頓舉行。大家可以在網上報名參加：www.cmcsouth.org. 大家要把握機會，報名費過了11月11日將會每個人增加 $20。 
10.上主日中/英語崇拜出席人數115人。

祷告事項：
1. 為高榮德牧師及其同工在基督工人中心及美中的事工代禱。
2. 為Tulsa地區各教會復興及福音廣傳禱告。
3. 為教會明年2019的教會事工計劃禱告，求神幫助我們同心事奉。
4. 為TU/ORU的新生及學生團契的聚會和傳福音禱告。
5. 為聖誕節前12/23的洗禮及將要受洗的弟兄姊妹禱告。
6. 為小組組長、副組長及同工的訓諫禱告。
7. 為Tahlequah 的學生和訪學事工及11/10的活動禱告。
8. 為美國期中選舉禱告，求神揀選合祂心意的人。
9. 為周沛仁姊妹心臟手術後的心跳正常及完全康復禱告。
10. 為11/13常師母的大腸有息肉部份切除手術禱告。
11. 為教會附近的孩子參加週五靑少年或兒童活動禱告。
Announcements: 

1.   We welcome new friends who worship with us.  Please stay for lunch and
      fellowship with us.

2.  Next Sunday (11/11) is English service will start at 9:15 AM and the Chinese 
     service will start at 10:45 AM. Please prepare your heart to attend the 

     service.  

3. October Deacon board meeting will be held this afternoon at 1:30 PM. Please 
    be on time all deacons and pastors.

4. We will have Evergreen fellowship meet on 11/10/18 at 10:00 AM, lunch provided
    after fellowship.

5.  English-speaking men’s breakfast will be Saturday, November 17, 2018 8-10am
     at GiGi’s Kitchen.

6.  Our annual church thanksgiving dinner and testimony will be held on 11/23 

     (Friday night 6 pm). We would like to invite everyone to join us and
     share our thankfulness to God and to our family members and friends. Let us 
     use this opportunity to share our love to them as well. Please mark your calendar
     for this wonderful event. 

7. Church playground needs an upgrade to a commercial grade playground. The 
entire project will cost $14,000. If you like to contribute to this specific project, 
 you can indicate Building Fund on your check. Thank you.

8. This year our church Christmas Celebration is on December 15 (Saturday
evening). Each cell groups, fellowships, children worship, and individuals are 
invited to prepare the program to celebrate the birth of our savior Jesus Christ.
   Please let brother Sugin knows the content of your program by the end of 
   November. Please also use this opportunity to invite your family members and
   friends to join us during this wonderful time of the year.

9. The Chinese Missions Convention is a 4-day event that has one purpose: to see
people unleashed for God’s global glory. This year conference will be held in 
Houston from December 26 to 29. Online registration is available: 
www.cmcsouth.org Registration fee will go up after Nov 11. 

10. Last Sunday Chinese/English services attendance was 115.

Prayer Items: 
1. Pray for Linda & Daniel Gadd for their medical mission in Macau.   

2. Pray for the revival of the churches in Tulsa and for the spread of the Gospel.

3. Pray for our church ministry plan for 2019, May the Lord guide us to serve him in one accord. 

4. Pray for the TU/ORU new students, student ministry and student’s salvation.

5. Praise God for a wonderful Marriage Enrichment Retreat. Also pray for the monthly follow-up meetings after the camp.

6. Pray for the training for small group leaders and co-workers.

7. Pray for the Tahlequah students and visiting scholars and the scheduled events on November.

8. Pray for the Midterm elections in the United States. May the Lord’s will be carried out throughout the process.

9. Thanks to the Lord, Zhou Peiren's surgery for the heart aortic valve last week was successful. Please pray for her complete recovery.

10. Pray for a partial resection of Ms. Seung's large intestine polyp on 11/13.

11. Pray for children near the church to attend Friday's youth or children's activities.

講道大綱Sermon Outlines:
 一  教導作兒女的Teaching to children

 二  教導作父母的 Teaching to parents

